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Trafikudvalget har i brev af 24. september 2009 stillet mig følgende spørgsmål 
1521 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Per Clausen(EL).

Spørgsmål nr. 1521:

Ministeren bedes gøre rede for, hvorvidt der er tale om en selvopfyldende pro-
feti, at kapaciteten i Ny Ellebjerg-krydset aldrig vil blive opbrugt, så længe Kø-
benhavn H og Kastrup-Kalvebod-banen ikke udvides.

Svar:

Spørgeren har en pointe i, at kapaciteten på de tilstødende baner og Køben-
havns Hovedbanegård sætter en begrænsning for, hvor mange tog der er grund 
til at køre igennem Ny Ellebjerg – og det er netop baggrunden for at behovet 
for en niveaufri udfletning er begrænset. 

Hvis kapaciteten på Hovedbanegården og/eller Øresundsbanen forøges, kan 
kapaciteten i udfletningen i Vigerslev vise sig utilstrækkelig. Af samme grund er 
der reserveret arealer med henblik på eventuel senere etablering af en niveaufri 
udfletning.

Med venlig hilsen

Lars Barfoed
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